
Schriftelijke vraag 
 
Vraagnummer:  S-509 (20uit12761) 
Datum indiening: 15 juni 2020  
Onderwerp:   Nieuwbouw Wanmolen  
 
Naam indiener: Mart van Baak namens CDA-fractie Overbetuwe 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders 
 
De CDA fractie is blij met de huidige ontwikkelingen in de diverse dorpskernen, zoals de 
nieuwe MFC’s in Radnwijk, Valburg en Herveld en kijkt ook vol verwachting naar de 
nieuwbouwplannen voor een MFC in Zetten.     
 
Op 7 november 2017 werd in de Raad een motie aangenomen over de nieuwbouw van de 
Wanmolen in Zetten. Bij de uitwerking van de plannen werd rekening gehouden met de 
wensen ZOZ en de Dorpsraad. Een scenario ‘Wanmolen Light versie’ met behoud van alle 
maatschappelijke functies, bewegingsonderwijs en recreatieve binnensport werd 
aangenomen en een amendement om in het vervolg de optie van 3 zaaldelen ipv 2 te 
onderzoeken. Daarna is intensief met betrokken partijen, verenigingen, ZOZ en Dorpsraad, 
aanwonenden en belangstellende in Zetten gesproken.     
 
Dit leverde een programma van wensen op dat veel uitgebreider was dan de opdracht die 
aanvankelijk door de Raad was gegeven; zoals het concentreren van de basisscholen bij de 
Wanmolen en een gezondheidscentrum.  
  
Om te zien of deze extra wensen ruimtelijk gezien mogelijk zijn quick scans uitgevoerd. 
Verder vraagt dit nieuwe plan om een zorgvuldige stedenbouwkundige visie en fasering in de 
planvorming. De portefeuillehouder geeft aan dat er nog een aanvullend voorstel in Q2 naar 
de Raad moet.  
 
Onze vragen:  

1. Hoe realistisch zijn de plannen om de 3 basisscholen onder één dak te brengen bij de 
(nieuwe) Wanmolen? Hoe groot acht u de kans dat dit te realiseren is en op welk 
termijn?  

2. In hoeverre is er gesproken met de huisartsenpraktijk over een verhuizing naar het 
Wanmolen terrein? 

3. Is er voldoende ruimte om bovenstaande plannen te combineren met de nieuwbouw 
van de Wanmolen?  

4. Door de participatie en de nieuwe ideeën is de aanvankelijke planning voor 
nieuwbouw vertraagd. Kunt u, vooruitlopend op het voorstel dat nog naar de Raad 
komt, al aangeven hoe het tijdspad er nu uitziet? 

5. Is er een representatieve klankbordgroep met stakeholders die door de gemeente 
betrokken wordt bij de plannen, zoals dat ook in het voortraject het geval was.    

6. Kunt u concreet de financiële risico’s in kaart brengen?  
7. Wanneer kan de Raad het nieuwe voorstel tegemoet zien? 

 Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven. 

 


